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Randers den 12. maj 2022 

 

Høringssvar vedrørende Pulje til praktisk medhjælp. 

 

Såvel Skolebestyrelse som MED-udvalg har drøftet høringsbrevet vedrørende pulje til praktisk 

medhjælp og begge har samstemmigt følgende bemærkninger. 

Vi undrer os over, hvordan merforbruget på de 2,1 mio. opstået? Er der ændringer i måden, hvorpå 

skolerne søger om tilskuddet eller er der ændringer i selve bevillingen? Er der blot en betragtelig 

større del elever, som har behov, der skal finansieres af puljen? Det kan synes, som en meget stor 

procentvis stigning i forhold til det tidligere forbrug.  

Hvis man ønsker, at alle skoler skal bidrage økonomisk til at opretholde et merforbrug, kunne det 

være interessant at se på, om alle skoler også har nogenlunde det samme behov. Er der flere skoler 

end andre, der får tilskud fra puljen og er den økonomiske fordeling af midlerne ude på skolerne også 

differentieret?  

Slutteligt udtrykkes her fra bekymring for, at merforbruget ikke blot er en udfordring, der kan løses 

her og nu med et økonomisk tilskud fra skolerne, men at man kunne forvente en stigning i antallet af 

bevillinger og på sigt et øget forbrug.  

 

På vegne af  

Skolebestyrelsen, Formand Line Tarp 

MED-udvalg, Skoleleder Lene Hammerby 

 

 

  


